

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

1. Produkt Typ:

Helmet SAVOR AMID VISOR HD

2. Name und Anschrift des Herstellers:

ATOMIC Austria GmbH, Atomic Straße 1, A-5541 Altenmarkt, AUSTRIA

3. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt: Atomic Austria GmbH.**4. Gegenstand der Erklärung:**

AN5005882+ Red

AN5005708+ Black

AN5005884+ Mint Sorbet

AN5005710+ White (pantone Bright White)

5. Der unter Nummer 4 beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

Regulation (EU) 2016/425

6. Relevante harmonisierte Normen:

EN1077:2007, EN174:2001

7. Die notifizierte Stelle SGS FIMKO OY, NOTIFIED BODY 0598 hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung FI19/964276 ausgestellt.**8. Die PSA unterliegt folgendem Konformitätsbewertungsverfahren:**

Kategorie II - Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer internen Fertigungskontrolle mit überwachten Produktprüfungen in unregelmäßigen Abständen (Modul C2).

Altenmarkt, Austria, 06/06/2021

ATOMIC Austria GmbH



Peter Wirthenstätter

Business Unit Manager
Atomic Protection & Gear**ATOMIC AUSTRIA GMBH**
A-5541 Altenmarkt, Atomic Straße 1
Tel. +43 6452 3900-0
www.atomic.com

EU DECLARATION OF CONFORMITY

1. Product type:

Helmet SAVOR AMID VISOR HD

2. Name and address of the manufacturer:

ATOMIC Austria GmbH, Atomic Straße 1, A-5541 Altenmarkt, AUSTRIA

3. This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of Atomic Austria GmbH.

4. Object of the declaration:

AN5005882+ Red

AN5005708+ Black

AN5005884+ Mint Sorbet

AN5005710+ White (pantone Bright White)

5. The object of the declaration described in point 4 is in conformity with the relevant Union harmonization legislation:

Regulation (EU) 2016/425

6. Relevant harmonized standards:

EN1077:2007, EN174:2001

7. The notified body SGS FIMKO OY, NOTIFIED BODY 0598 performed the EU type-examination (Module B) and issued the EU type-examination certificate F19/964276.

8. The PPE is subject to the conformity assessment procedure:

Risk Category II - conformity to type based on internal production control plus supervised product checks at random intervals (Module C2).

Altenmarkt, Austria, 06/06/2021

ATOMIC Austria GmbH



Peter Wirthenstätter

Business Unit Manager
Atomic Protection & Gear



ATOMIC AUSTRIA GMBH
A-5541 Altenmarkt, Atomic Straße 1
Tel. +43 6452 3900-0
www.atomic.com